
             

                                                           Zápis z 15. jednání kulturní komise 

 

Datum jednání:    15.11.2017  

Účastníci: Adamcová Hana, Kapuciánová Lenka, Mgr.Musilová Eva, Mgr.Klívarová Lenka, Zaujec Pavel 

Hosté:       Machová Marie, JUDr.Herold Jiří, Hebr Svatopluk, Sazima Tomáš, Zahajský Jaroslav,  

                   Zahajská Alena 

Omluveni:  - 

Program jednání: 

1) Adventní trhy - sobota  2.12.2017 od 14:00 hod. 
- doladění organizace trhů: 
postavení a rozdělení stánků, přistavení kamionu (p.Bahník), ozvučení (p.Torok Michal),  
focení akce (ing.Machek), hudební vystoupení (skupina DUEL),  
ukázka řemesel – kovář (p.Vašátko David), vystoupení žáčků MŠ a ZŠ  
 

2) Vánoční akce – postupně domlouvá a upřesňuje p.Cablk a p.Machová – členové kulturní  
komise se operativně telefonicky domluví, kdo bude kterou akci zajišťovat 
 

3) Plesy 2018  - k tomuto bodu jednání byli přizváni zástupci spolků, které pořádají 
tradičně plesy v Borohrádku, aby se dohodli, kdo a kdy uspořádá ples v dalších letech. 
Myslivci a rybáři přišli se stanoviskem, že oni budou ples pořádat po 2-3 letech a společně 
bylo dohodnuto, že 2 plesy za sezonu budou stačit. Takže bylo dohodnuto toto rozdělení: 
ROK 2018:   26. leden – ples SRPŠ 
                      24. únor – ples sportovci 
                      23. březen – „Pardubická šestka“ – zábava k poslechu i tanci (pořádá Město) 
ROK 2019:   Leden – ples sportovci 
                      Únor – ples SRPŠ  
ROK 2020:   Leden – ples myslivci+rybáři 
                      Únor – ples sportovci 
( v případě, že by se myslivcům podařilo uspořádat koncem roku 2019 Hubertské slavnosti, 
tak by ples v roce 2020 nepořádali a byl by volný prostor pro jiný spolek ) 
 
Na měsíc březen bude plánovat město nějakou zábavu (maškarní, šlágr, ...) – dle domluvy 
 

4) Kulturní akce 2018 - prošli jsme seznam tradičních kulturních akcí s předběžným podrobným 
rozpočtem na jednotlivé akce a budeme se snažit v roce 2018 snížit náklady oproti roku 2017.   
Kulturní komise navrhuje například místo tradičních „Borohrátků“ zvážit uspořádání festivalu 
revivalových skupin (cca 4 kapely) – doporučujeme k projednání. 

 

Termín dalšího jednání kulturní komise:  leden-únor 2018 

Téma jednání: akce roku 2018 

 

V Borohrádku dne 20.11.2017 

Zapsala:  Adamcová Hana 


